
Dagsorden for bestyrelsesmøde torsdag den 4. marts 2021. 

 

Punkt1. Bestyrelsen skal fastlægge en dato for kommende generalforsamling for 

året 2020. Formen skal aftales, og der skal udpeges ansvarlige for 

gennemførelsen. Grundejerne skal have indkaldelse og vi skal have aftalt 

hvilke medier vi skal bruge, i lyset af COVID 19. FaceBook, avis, andet? 

 

Generalforsamling afholdes 15. april kl 19.30.  

Alle medlemmer indkaldelse i postkassen (Torben har ansvaret) 

Jens skriver indkaldelsen 

Jens indkalder via Horsens Posten. 

Kim laver en Facebook begivenhed med link til Teams. 

Morten opsætter link til Teams. 

 

 

Punkt2. Ved generalforsamlingen bliver hovedopgaven at præsentere data for 

asfaltering af vore private veje. Torben har udfærdiget en tekst der 

forklarer sammenhængen for grundejerne. 

 Horsens kommune forventer at køre asfalt ud på Apollovej i ugerne 

 23-25. 

Er gennemarbejdet i punkt 1 

Punkt3. Forslag til bidragsreduction. Udkast er sendt til bestyrelsen. 

Forslaget er nedstemt.  

Bestyrelsen aftaler at komme med forslag til at bruge foreningens midler bedste 

muligt. Udskydes til næste års generalforsamling. 

Punkt4. Forslag til, at bestyrelsen får lov til, at indkøbe vin som tak for indsatsen i 

forbindelse med det meget arbejde der har været de sidste 6 måneder, 



omkring fjernvarme og asfaltering. 5.000,- til hele bestyrelsen, eller blot 

2.000,- til Torben Kern og Jens Kondrup. 

 

Jens får rødvin som tak for godt formandskab igennem en lang årrække 

 

Punkt5. Knud; Hjemmeside og hjertestarter 

Jens tager fat i Knud ift. hjemmesiden og planen er at Kim overtager. 

Hjerterstarteren er pt. hos Knud på Apollovej. Der undersøges om den må blive 

hængende 

Punkt6. Udlevering af regnskab 2020. Torben sørger for at Martin Egholm 

Pedersen får det i hænde. Martin er endnu ikke valgt til revisor! 

Regnskabet er godkendt af bestyrelsen 

Punkt7. Investering af en del af foreningens formue, for at undgå negative renter. 

For nuværende lader vi pengene stå på kontoen. 

Punkt8. Eventuelt. 

Der vil fremadrettet være kortere tid mellem bestyrelsesmøder 

 


